



香港教育工作者聯會黃楚標中學

HKFEW Wong Cho Bau Secondary School

中國香港新界大嶼山東涌富東邨第三期第十區 Email: contact@wcbss.edu.hk Website: http://www.wcbss.edu.hk
Area 10, Phase 3, Fu Tung Estate, Tung Chung, Lantau Island, N.T., HKSAR, China. Tel.: (852) 2109 4005 Fax: (852) 2109 4006

家長通告 20/21_040

復活節假後各級學習安排通告

敬啟者：

根據教育局最新指引，並為了讓學生有更好的學習效益，本校將於 4 月 12 日（星期一）起，安排各級學生按現時上課時間表回校接受面授課堂，上課時間則仍以半天為限。請 貴家長注意下列事項：

1. 學生必須時刻戴上口罩，保持適當社交距離；
2. 學校不會安排午膳，小食部只開放予有需要的同學使用；
3. 4 月 26 日（一）至 5 月 3 日（一）為香港中學文憑試必修科考試日，期間全校學生需在家中上網課（按現時上課時間表進行）；
4. 原訂 4 月 30 日（五）為中三級學生舉辦高中選科家長講座，現因疫情延期，詳情將另行通知。
5. 原訂 5 月 3 日為教師專業發展日，亦因疫情改期，當天全校學生需在家中上網課。

由於疫情尚未穩定，請提醒 貴子弟保持良好的生活習慣和個人衛生，注意身體健康，並儘量減少外出。回校接受面授的學生，每日離家前必須測量體溫，家長必須在學生手冊上簽名核實，到校後向老師展示有關紀錄。如有任何疑問，請致電 2109 4005 查詢。

此致
各位家長



校長 許振隆 謹啟
許振隆

二零二一年四月二日

家長通告 20/21_040

復活節假後各級學習安排回條

敬覆者：

本人為 ____ 班() _____ 同學的家長，已知悉有關復活節假後各級的學習安排。特此知照。

此覆
香港教育工作者聯會黃楚標中學許振隆校長

家長簽署： _____

家長姓名： _____

二零二一年四月 ____ 日



香港教育工作者聯會黃楚標中學

HKFEW Wong Cho Bau Secondary School

中國香港新界大嶼山東涌富東邨第三期第十區 Email: contact@wcbss.edu.hk Website: http://www.wcbss.edu.hk
Area 10, Phase 3, Fu Tung Estate, Tung Chung, Lantau Island, N.T., HKSAR, China. Tel.: (852) 2109 4005 Fax: (852) 2109 4006

School Circular 20/21_040A Arrangements for all classes after Easter Holiday

2nd April 2021

Dear Parents / Guardians,

According to the latest EDB's guideline, also in order to provide students with a better learning environment, the school will organize face-to-face classes for all students at school from 12th April, (Monday) on a half-day basis following the current timetable. Please pay attention to the following:

1. Students must wear masks and apply adequate social-distancing.
2. Lunch will not be available at school, with the kiosk open for those who need to have some snacks.
3. 26th April (Monday) to 3rd May (Monday) are DSE core-subject exam days. In this period, all students will attend online lessons at home (following the current timetable).
4. Due to the pandemic, the talk initially scheduled for 30th April for parents, regarding S3 students' selecting senior form's elective subjects, will be delayed. We will keep you informed in detail.
5. For the same reason, Professional Development Day for teachers for 3rd May will also be suspended. All students attend online lessons at home on the day.

The pandemic is not yet under complete control. Please remind your child to lead a life with healthy practice and personal hygiene, taking care of themselves and staying at home as much as possible. Students who attend face-to-face lessons at school should show teachers the handbook indicating, with the guardian's signature to confirm that they have their body temperatures measured. For inquiries, please call at 2109 4005.

Yours sincerely,



Hui Chun Lung
Principal

School Circular 20/21_040A Arrangements for all classes after Easter Holiday (Reply Slip)

Date : ____ April, 2021

Dear Principal,

I am the parent / guardian of _____ (Name of student)
_____ () (Class and Class no.). I acknowledge that I have read and understand the captioned circular regarding the arrangements for students after Easter Holiday.

Parent's / Guardian's Signature: _____

Parent's / Guardian's Name: _____